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Abstract (en)
Improved bottle crate. The crate being provided, on its base (2), with cradles (9, 10) for holding bottles in bulk. It comprises lateral uprights (21, 22)
projecting somewhat into the inside of the volume of the case in order to hold in place packs which are placed on the plane flush with the cradles, a
corresponding elevation of the useful volume of the crate being provided in order to permit this positioning of packs. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un casier à bouteilles perfectionné. Le casier étant pourvu sur son fond (2) de berceaux (9, 10) pour le maintien de bouteilles
en vrac, il comporte des piliers latéraux (21, 22) rentrant quelque peu à l'intérieur du volume de la caisse pour le ma intien en place de packs qui
sont placés sur le plan d'affleurement des berceaux, une surhausse correspondante du volume utile du casier étant prévue pour permettre ce
logement de packs. L'invention s'applique au transport de bouteilles en vrac ou en packs.
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